

# REVAFURYL

Capsule- Oral Suspension



## Composition:

Each 5ml of suspension contain 218mg of Nifuroxazide equivalent to 200mg /5gr of suspension.  
Each capsule contain 200 mg of Nifuroxazide.

## Indications:

- Acute diarrhea presumed to be of bacterial origin.
- Gastroenteritis.
- Acute and chronic colitis.
- Intestinal antiseptic in all other types of diarrhoea & intestinal infections to prevent superimposed bacterial infections.

## Dosage and Administration:

Children aged 2 years 5 ml of the suspension 3 times a day, for 3 days.

Adults one capsule 4 times a day.

The maximum daily dose of nifuroxazide is 800 mg. The duration of treatment should not exceed 7 days.

Use of this drug in children younger than 2 years is not recommended.

(This drug can be taken regardless of meals).

## Precautions:

Contraindication to the use of the Nifuroxazide is hypersensitivity to this substance.

Nifuroxazide should not be taken in the following situations:

- If you have bloody stools
- If you have a fever
- If you are vomiting

If diarrhea persist after three days of treatment, you should contact your doctor.

Nifuroxazide can cause acute pancreatitis, so if you notice symptoms, such as: nausea, vomiting and abdominal pain, immediately discontinue use and contact your doctor.

Nifuroxazide does not improve dehydration so you must follow certain dietary regimen in order to avoid dehydration and loss of minerals and vitamins. It is recommended to eat rice, bananas, grilled meat and mint tea while you're having diarrhea, because

these foods are proven to be useful in relieving diarrhea. Avoid milk, dairy products and chamomile tea.

## Drug Interactions:

In order to prevent possible interactions between several medicines, you must systematically inform your doctor or pharmacist if you are taking any other medicines.

Also, this drug should not be administered simultaneously with sedatives (e.g. benzodiazepines, such as: bromazepam, alprazolam, lorazepam, midazolam and others).

## Pregnancy and lactation:

In animal studies Nifuroxazide did not show any teratogenic effects, and teratogenicity is not expected in humans as well. However, there are no studies on humans, and because of that use of this drug during pregnancy should be avoided. In pregnant women, diarrhea should be treated primarily by making changes in the diet.

You may breastfeed your baby, but only if you're Nifuroxazide for short-term treatment (no longer than three days).

## Side effects:

Nifuroxazide may cause the following side effects:

- Quincke's edema (angioneurotic edema which includes subcutaneous tissue and is characterized by allergic reaction)
- Urticaria
- Anaphylactic shock

## Storage

Store in a dry place at a temperature not exceeding 25° C and protect from light.

## Packaging

A glass amber bottle in carton box contains 100ml of suspension. A box containing 20 capsules in tow blisters.

-A medicament is a product which affects your health, and it's consumption contrary to instructions is dangerous for you.  
-Follow strictly the doctors prescription, the method of use and the instructions of the pharmacist who sold the medicament.  
-The doctor and the pharmacist experts in medicine, it's benefits and risks.  
-Do not repeat the same prescription without consulting your doctor.  
**KEEP THE MEDICAMENTS OUT OF REACH OF CHILDREN**  
Council of Arab Health Ministers & Union of Arab Pharmacists

Reva Pharmaceutical Industry - Syria



## ريفا فوريل

كبسول - معلق قموي

### التركيب:

كل ٥ مل من المعلق تحتوي على ٢١٨ ملغ نيفيروكسازيد ما يعادل ٢٠٠ ملغ / ٥ من المعلق.  
كل كبسولة تحتوي على ٢٠٠ ملغ نيفيروكسازيد  
الاستطبابات:

- الإسهال الحاد ذو المنشأ الجرثومي.

- التهاب الأمعاء.

- التهابات القولون الحادة والمزمنة.

- كمظهر معوي في كل أنواع الإسهالات الأخرى وأحماج الأمعاء وكوقاية من إصابة الأمعاء بالجرثائم الانتهازية.

### الجرعة والاستعمال:

الأطفال فوق ٢ سنة: ٥ مل من المعلق ٣ مرات في اليوم لمدة ثلاثة أيام .

البالغين: كبسولة واحدة ٤ مرات في اليوم.

الحد الأقصى للجرعة اليومية من نيفيروكسازيد هي ٨٠٠ ملغ. يجب أن لا تدوم فترة المعالجة أكثر من ٧ أيام.

لا ينصح باستخدامه عند الأطفال بعمر أقل من سنتين.

لا علاقة لاستخدام الدواء بتناول الطعام، (يمكن استخدامه قبل أو بعد الوجبات).

### الاحتياطات:

لايستطب هذا الدواء في حالة وجود حساسية مفرطة لمادة النيفيروكسازيد.

كما يجب أن لا يستخدم في أي من الحالات التالية:

- في حال كون البراز مترافق بوجود الدم.

- في حال وجود حمى مرافقة.

- في حالة وجود إقياء مرافق.

كما يتوجب مراجعة الطبيب في حال استمرار الإسهال بعد ثلاثة أيام من بدء المعالجة.

يمكن أن يسبب النيفيروكسازيد التهاب البنكرياس الحاد، لذلك في حالة مشاهدة الأعراض التالية: (غثيان - إقياء مترافق مع ألم في البطن) يجب فوراً إيقاف المعالجة ومراجعة الطبيب.

لايجس نيفيروكسازيد من الإمهامة، لذلك يجب أن يتراق استخدامه مع جدول

غذائي محدد لمنع التجفاف وفقدان المعادن والفيتامينات، ينصح بتناول الأرز والموز واللحوم المشوية والشاي بالنعناع في حالة الإصابة بالإسهال، ويفضل الابتعاد عن الحليب ومشققاته وشاي البابونج.

### التداخلات الدوائية

من أجل تجنب التداخلات مع أدوية أخرى، يجب إبلاغ الطبيب أو الصيدلي

عن أي علاج آخر يتناوله المريض.

كما يجب عدم استخدام هذا الدواء بشكل مترافق مع استخدام المهدئات

(البنزو وديازيبينات: كالبرومازيبام وألبرازولام ولورازيبام وميدازولام وغيرها).

### الحمل والإرضاع:

رغم كون التأثير المشوه للأجنة للنيفيروكسازيد مستبعداً عند البشر كما تبين

الدراسات على الحيوان، لكن لا توجد دراسات كافية لإثبات ذلك، ولهذا يجب

ان لا يستخدم هذا الدواء عند الحوامل، ويفضل معالجة الإسهال عند الحامل

بتعديل الوارد الغذائي فقط.

يمكن للمرضع متابعة إرضاع طفلها في حال كون استخدامها للنيفيروكسازيد

لمدة قصيرة (لا تتجاوز ثلاثة أيام).

### التأثيرات الجانبية

يمكن أن يسبب نيفيروكسازيد التأثيرات الجانبية التالية:

- وذمة كوينك: وهي وذمة وعائية تصيب الأنسجة تحت الجلد وتظاهر

بتفاعل تحسسي.

- الشرى.

- الصدمة التأقية.

### التخزين:

يحفظ في مكان جاف بدرجة حرارة لا تتجاوز ٢٥ م°، بعيداً عن الضوء.

### التعبئة

عبوة زجاجية عاتمة تحتوي ١٠٠ مل من المعلق القموي.

علبة كرتونية تحوي ٢٠ كبسولة ضمن بلسترين.

الدواء مستحضر بوأثر على صحتك واستعماله خلافاً للتعليمات بعرضك للخطر  
اتبع بدقة وصفة الطبيب وطريقة الاستعمال المصنوع من عليها وتعليمات الصيدلي  
الذي صرفها لك ، فالطبيب والصيدلي هما الخياران في الدواء وينقعه وضروه.  
لا تكرر صرف الدواء بدون وصفة طبية.  
لا تترك الأدوية بمقتول أيدي الأطفال.  
محلس وزراء الصحة العرب واتحاد الصيدلة العرب.

إنتاج شركة ريفا للصناعات الدوائية - سوريا